
 

Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 50/2022 

L Sesja w dniu 8 sierpnia 2022  

Obrady rozpoczęto 8 sierpnia 2022 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:47 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Piotr Czarnecki 

3. Janusz Dębczyński 

4. Mariola Gawłowska 

5. Andrzej Gołębieski 

6. Krzysztof Grządziel 

7. Joanna HofmanKupisz nieobecna 

8. Agnieszka JuraWalczak 

9. Piotr Kowal 

10. Krzysztof Kowalski 

11. Stanisław Krzemieniewski 

12. Zbigniew Lewandowski nieobecny 

13. Krystian Łuczak 

14. Józef Mazierski nieobecny 

15. Wanda Muszalik 

16. Arkadiusz Piasecki nieobecny 

17. Elżbieta Rutkowska 

18. Ewa Szczepańska 

19. Małgorzata Szymańska 

20. Daniel Tobjasz 

21. Stanisław Wawrzonkoski 

22. Katarzyna Zarębska 

23. Czesław Zarzeczny 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński nieobecny 

1. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Rady Miasta radny Piotr Kowal otwierając obrady L sesji Rady 

Miasta Włocławek, powitał obecnego na obradach Prezydenta Miasta dr Marka 



Wojtkowskiego, Zastępców Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa 

Kukuckiego, Pani Domiceli Kopaczewskiej i Skarbnik Miasta Pani Honoraty 

Baranowskiej, a także zebranych na sali dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta oraz 

Radnych Rady Miasta VIII kadencji oraz wszystkich, którzy za pomocą sieci Internet 

obserwują obrady.  

Pan Przewodniczący Rady Miasta poinformował również, iż sesja transmitowana jest 

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad aktualnie zalogowanych do systemu jest 19 radnych, a 

zatem obrady sesyjne w dniu 8 sierpnia br. są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad L sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XLIX sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 21 

czerwca 2022 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. 

Nie zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, iż wraz z zawiadomieniem o obradach 

dzisiejszej sesji przekazany został radnym porządek obrad. 

Radni nie wnieśli zmian do zaproponowanego porządku obrad. 

2. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek 
na 2022 rok. 

3. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2022 2038. 
 

Wprowadzenia do finansowych zagadnień zawartych w projektach uchwał dokonała 

Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta, omawiając łącznie obydwa punkty 

dotyczące zmian w budżecie miasta oraz zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2022 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Katarzyna Zarębska. 



Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022 2038 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła również 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krystian 

Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław 

Zarzeczny, Janusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski 

NIEOBECNI (5) 

Joanna HofmanKupisz, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Piotr Zwoliński 



Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022 2038.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krystian 

Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław 

Zarzeczny, Janusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski 

NIEOBECNI (5) 

Joanna HofmanKupisz, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

4. Uchwała w sprawie zakresu pomocy świadczonej przez miasto Włocławek na 
rzecz obywateli Ukrainy, w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 
państwa. 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonała Pani Elżbieta Dynarska Dyrektor Wydziału 

Polityki Społecznej i Zdrowia Publicznego, która poinformowała, że przepisy ustawy z 

dnia 12 marca 2022r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa nakładają zasady związane z legalizowaniem 

pobytu uchodźców na terenie Polski oraz przysługującymi im na tej podstawie 

prawami. Na podstawie zapisów tej ustawy, obywatel Ukrainy, którego pobyt uznany 



jest za legalny oraz został wpisany do rejestru PESEL ma między innymi prawo do 

pomocy socjalnej, świadczeń zdrowotnych, nieodpłatnej pomocy prawnej, 

podejmowania i wykonywania działalności gospodarczej, dostępu do rynku pracy, 

edukacji, pobytu dziecka w pieczy zastępczej oraz integracji społecznych. W 

ustawową pomoc uchodźcom zaangażowane są także jednostki samorządu 

terytorialnego, a zakres takiej pomocy określa przedmiotowa uchwała. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji. 

Uchwałę w sprawie zakresu pomocy świadczonej przez miasto Włocławek na rzecz 

obywateli Ukrainy, w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji 

Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna 

Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zakresu pomocy świadczonej przez miasto Włocławek na rzecz 

obywateli Ukrainy, w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (5) 

Joanna HofmanKupisz, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Piotr Zwoliński 



Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

5. Uchwała w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Włocławek do dokonywania 
zmian w planie dochodów i wydatków Miasta Włocławek, w wieloletniej prognozie 
finansowej Miasta Włocławek oraz w planie wydatków budżetu Miasta Włocławek 
związanych z wprowadzeniem nowych inwestycji lub zakupów inwestycyjnych w celu 
realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 
zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonała Skarbnik Miasta Pani 

Honorata Baranowska, która poinformowała, iż w procedowanym projekcie uchwały 

wnioskuje się o upoważnienie dla Prezydenta Miasta do dokonywania zmian w planie 

dochodów i wydatków Miasta Włocławek oraz w wieloletniej prognozie finansowej 

Miasta celem realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy. Pani 

Skarbnik dodała, że w obliczu sytuacji jaka ma nadal miejsce podjęcie uchwały jest 

uzasadnione. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji. 

Uchwałę w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Włocławek do dokonywania 

zmian w planie dochodów i wydatków Miasta Włocławek, w wieloletniej prognozie 

finansowej Miasta Włocławek oraz w planie wydatków budżetu Miasta Włocławek 

związanych z wprowadzeniem nowych inwestycji lub zakupów inwestycyjnych w celu 

realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Włocławek do dokonywania 

zmian w planie dochodów i wydatków Miasta Włocławek, w wieloletniej prognozie 

finansowej Miasta Włocławek oraz w planie wydatków budżetu Miasta Włocławek 

związanych z wprowadzeniem nowych inwestycji lub zakupów inwestycyjnych w celu 

realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa. 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (5) 

Joanna HofmanKupisz, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości opłat za korzystanie z 
miejskich obiektów i urządzeń sportoworekreacyjnych użyteczności publicznej 
pozostających w trwałym zarządzie lub w administrowaniu Ośrodka Sportu i 
Rekreacji we Włocławku wraz z autopoprawkami. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonała Pani Izabela Maciejewska 

z Wydziału Sportu i Turystyki informując, iż Ośrodek Sportu i Rekreacji we 

Włocławku funkcjonuje jak jednostka budżetowa. W związku z powyższym ustalenie 

wysokości opłat za korzystanie z miejskich obiektów i urządzeń sportowo-

rekreacyjnych użyteczności publicznej pozostających w trwałym zarządzie Ośrodka 

Sportu i Rekreacji we Włocławku podlega przepisom ustawy o gospodarce 

komunalnej i samorządzie gminnym. Wprowadzone zmiany dotyczą obniżenia opłat 

za korzystanie z urządzeń sportowo-rekreacyjnych na rozbudowanej przystani 

wodnej na Zalewie Włocławskim przy ul. Płockiej 187, wynikających z wystąpienia 

awarii skutkującej ograniczeniem w korzystaniu z ww. urządzeń. Do uchwały 

wprowadzona została autopoprawka dotycząca maksymalnego obniżenia opłat do 1 

zł. Natomiast druga autopoprawka dotyczyła wejścia w życie uchwały z dniem 

ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko-Pomorskiego. Zmiana 

została wprowadzona ze względu na kończący się sezon letni, aby mieszkańcy oraz 

przyjezdni chcąc skorzystać z urządzeń sportoworekreacyjnych na rozbudowanej 

przystani mogli wejść po obniżonej cenie w jak najszybszym terminie, a zasady 

demokratycznego państwa prawa nie stoją temu na przeszkodzie. 



Następnie przedstawiona została opinia komisji. 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie wysokości opłat za korzystanie z miejskich 

obiektów i urządzeń sportoworekreacyjnych użyteczności publicznej pozostających w 

trwałym zarządzie lub w administrowaniu Ośrodka Sportu i Rekreacji we Włocławku 

wraz z autopoprawkami rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i 

Sportu. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Janusz 

Ziółkowski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

• Przewodniczący Rady Miasta radny Piotr Kowal 

• radny Janusz Dębczyński (Ad Vocem) 

• radny Krzysztof Kowalski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 

• radny Janusz Dębczyński (Ad Vocem) 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości opłat za korzystanie z miejskich 

obiektów i urządzeń sportowo -rekreacyjnych użyteczności publicznej pozostających 

w trwałym zarządzie lub w administrowaniu Ośrodka Sportu i Rekreacji we 

Włocławku wraz z autopoprawkami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Agnieszka Jura Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Czesław Zarzeczny, Janusz Ziółkowski 



 

PRZECIW (1) 

Piotr Czarnecki 

NIEOBECNI (5) 

Joanna HofmanKupisz, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, 

Piotr Zwoliński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

7. Zamknięcie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Piotr Kowal zakończył obrady L sesji Rady Miasta Włocławek, które odbyły się w dniu 

8 sierpnia 2022 roku.    

Przewodniczący Rada Miasta radny Piotr Kowal 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


